

吳哥窟

独家：
**船游湄公河

柬埔寨皇宫

銀塔

独立纪念碑

1 檳城 - 中转城市 - 暹粒 (晚餐)
集合于檳城国际机场乘搭客机飞往柬埔寨 - 暹粒。抵达后，前往洞里剎湖。

**洞里剎湖 - 东南亚最大的淡水湖，游客将乘船游览此河。
**夜宿于暹粒

2 暹粒 (早午晚餐)

早餐后，前往参观**吳哥城**。午餐后，游览**吳哥窟**。晚餐于当地餐厅并欣赏**民族舞蹈表演**。
**吳哥城 - 进入南城门前前往参观巴云寺，塔布龙寺，阅兵台，悦象台，皇宫及巴普昂寺。
**吳哥窟 - 世界七大奇景之一，它是保存得最完美的庙宇，以建筑宏伟和浮雕细致闻名于世。
**夜宿于暹粒

3 暹粒 - 金边 (早午晚餐)

早餐后，乘车前往柬埔寨首都 - **金边**。抵达后，前往参观**吐斯廉屠杀博物馆**，**塔子山**，**独立纪念碑**，**赌场**和前往**中央市场**购物。
**吐斯廉屠杀博物馆 - 早期为一所高中后被占危集中营。于1975年及1979年间，被柬埔寨共产党政权用

作屠杀地点。此地被称为“堆尸陵”。

**塔子山 - 它是金边最重要的佛塔之一，建于已于1373年，高达27尺。它是城中最高的宗教建筑物。

**独立纪念碑 - 它建于1958年，纪念柬埔寨独立从法国的统治。

**Naga 度假村赌场 - 它是一所柬埔寨最大的赌场。

**中央市场 - 有着数不尽的摊格摆卖琳琅满目的商品，其中包括雕像，手工艺品，丝绸，雕刻，明信片及各类纪念性衣服和帽子。

**夜宿于金边

4 金边 (早午晚餐)

早餐后，前往**湄公河**游玩，续往**柬埔寨皇宫**，**银塔**和**苏联市场**。

**湄公河 - 世界其中一条重要的跨国河流。它原自西藏后流经中国云南省，缅甸，泰国，寮国，柬埔寨及越南。

**柬埔寨皇宫 - 柬埔寨的国王于1886年仿泰国皇宫而建。

**银塔 - 位于皇宫的北边，它是一座闻名于金边的寺庙，也是柬埔寨的皇室庙宇。

**苏联市场 - 在传统的市场当中，苏联市场提供着各式各样的纪念品

及其他商品予消费者。
**夜宿于金边

5 金边 - 中转 - 檳城 (早餐)

早餐后，送往机场乘搭客机飞返檳城。

行程特点:

- **全程4星酒店
- **民族舞蹈表演
- **船游洞里剎湖
- **Naga度假村赌场

风味餐:

- **柬式风味餐
- **自助餐

团费 : _____
出发日期 : _____

备注:上述行程仅供参考,原则上本公司尽量保持行程不变,然而正确行程依据当地接待社按当时的实际情况重新调整后为准。如在非人为或突发情况之下所引起的行程变动或而外的费用,本公司将恕不负责一切的责任。团员若被移民局拒绝入境或驱逐出境,一切费用由团员自负。当地旅行社有权根据当地情况及航班情况调换行程秩序,但景点不变。
**每位旅客受促购买旅游保险。

Angkor Wat

Special Highlights:
**** Cruising at Mekong River**

Royal Palace

Silver Pagoda

Independence Monument

1 Penang – Transit City – Siam Reap (D)

Assemble at Penang Airport for departure flight to Siam Reap. Upon arrival, transfer to Lake Tonle Sap.

****Lake Tonle Sap** – largest freshwater lake in South East Asia. Boat ride along the river.

****Overnight at Siam Reap**

2 Siam Reap (BLD)

After breakfast, travelers will proceed to Angkor Thom. After lunch, visit the Angkor Wat. At night, have dinner at the local restaurant with Cultural Dance and Music Performance.

****Angkor Thom** – The South Gate of Angkor Thom. Pay a visit to the Bayon Temple, Ta Prohm Temple, Terrace of the Elephant, Terrace of Leeper King, the Royal Palace and Baphuon temple.

****Angkor Wat** – One of the Seven Wonders of the World. It is the best – preserved temple at the site and admire for the grandeur and harmony of the architecture.

****Overnight at Siam Reap**

3 Siam Reap – Phnom Penh (BLD)

In the morning, proceed to Cambodia capital Phnom Penh by bus. Upon arrival, visit the Toul Sleng Museum, Wat Phnom, Independence Monument, Casino. Later, free to walk around at Central Market.

****Toul Sleng Museum** – The site is a former high school which was used by the regime from its rise to power in 1975 to its fall in 1979. Toul Sleng in Khmer means "Hill of the Poisonous trees" or "Strychnine Hill".

****Wat Phnom** – Is one of the most important pagoda in Phnom Penh. It was built in 1373, and stands 27 meters high. It is the tallest religious structure in the city.

****Independence Monument** – It was built in 1958 following the country's independence from France.

****Naga Resort Casino** – It is the largest casino in Cambodia.

****Central Market (Psah Thmei)** – The market is lined with a complex of stalls catering to visitors and locals alike, hawking a wide range of souvenir items

****Overnight at Phnom Penh**

4 Phnom Penh (BLD)

After breakfast, proceed to the Mekong River, Royal Palace, Silver Pagoda and shopping at Russian Market.

****Mekong River** – One of the major river of the world. From the Tibetan Plateau, it runs through China's Yunnan province, Burma, Thailand, Laos, Cambodia and Vietnam.

****Royal Palace** – The Kings of Cambodia have occupied it since it was built in 1866 by imitate the Grand Palace in Bangkok.

****Silver Pagoda** – Is a compound located on the north side of the Royal Palace. It is the most notable wat (Buddhist temple) in the Phnom Penh and also the official temple of the King of Cambodia.

****Russian Market (Psah Toul Tom Pong)** – Of all the traditional markets, the Russian Market offers the largest and the most varied selection of souvenirs and other items of interest to the visitors.

****Overnight at Phnom Penh**

5 Phnom Penh – Transit City – Penang (B)

After breakfast transfer to airport for return flight back to Penang.

TOUR HIGHLIGHTS

- ** All the ways 4 star hotels**
- ** Cultural Dance Performance**
- ** Boat Ride on Lake Tonle Sap**

MEAL HIGHLIGHTS

- ** Cambodian Cuisine**
- ** Buffet Restaurant**

Tour Fare : _____
Departure Date : _____

Remark: The above itinerary is for reference only. In principle the company will try to keep to the itinerary. However, the final itinerary will be determined by the overseas agent which is subject to change when necessary. Any change or cancellation due to unforeseen circumstances which is beyond the company's control, the company will not be responsible for any extra expenses incurred by you. Deportation or refused entry by the immigration, tour member has to be responsible for any expenses incurred. Local tour guide have reserve the right to make amendment of the itinerary depending with the actual situation, but scenic spot will not be cancellate as listing.
****Travelers are advice to purchase travel insurance for traveling period.**